
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „У којој фази су активности у вези са 

закључењем уговора о државној граници између Босне и Херцеговине и сусједних 

земаља? Који су проблеми и да ли се рјешавају? Потребно је навести сва спорна 

питања, затим став Босне и Херцеговине и став сусједних земаља о њима. Посебно ме 

интересује да ли је у току преговора са Црном Гором проблематизовано питање 

Суторине и Крушевице? Ако јесте, како? Ако није, због чега?“ 

 


